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Referat 1/F22 fra 
Studienævnsmøde KunST 

Onsdag den 30.03.2022 
Kl. 09.00–12:00 
RDB14 5.237 

  
Medlemmer:  Init.: Til stede: Afbud: 
VIP:    
Stine Lindahl Jacobsen (MT) (næstforperson) SLJ x  
Jens Anderson-Ingstrup (MT) JAI x  
Mads Walther-Hansen (M) MWH x  
Anders Bonde (M) ABO x  
Line Marie Bruun Jespersen (KT) LMBJ x  
Markus Löchtefeld (KT) ML x  
Studerende:    
Mads-Ole Østergaard Nielsen (M) MØN x  
Martin Toft Steen (M) MTS  x 
Karen Bjørnskov Christensen (MT) KBC  x 
Tobias Lindhardt Togeby (MT) TLT x  
Jesper Thiemer Hansen (KT) JTH  x 
Matias Gaarde (KT) MG x  
VIP-suppleanter:    
Bolette Daniels Beck (MT) BDB x  
Observatører:    
Elsebeth Bækgaard (KT) (sekretær) EB x  
Kirsten Christensen (MT) KC x  
Connie Rørbæk Christophersen (M) CRC x  
Tom Nyvang (Inst.) TN x  
Winnie Ritterbusch (Inst.) WR x  
Lotte Brunø (Inst.) LB  x 
Anders Eskildsen (M) AE x  
Rasmus Grøn (KT) RG x  
Jannie Bak Riis (Inst. elev) - referent JBR x  
Studenterstudievejledere:    
Karoline Amaryllis Forshei Nielsen (MT) KAFN  x 
Signe Skau Pedersen (MT) SSP  x 
Mads-Ole Østergaard Nielsen (M) MØN x  
Alexander Bie (M) AB  x 
Line Krogh Sommer (KT) LKS x  
Anne-Kathrine Søndergaard Møller (KT) ASM  x 
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Ad 1 Godkendelse af dagsorden & velkommen til nye studentermedlemmer 
 
Dagsorden godkendt. Kort præsentationsrunde. 
   
Ad 2 Nyt fra studienævnsforperson: 
 

a. Identifikation af forsinkede studerende F22 
b. Fællesbestemmelser for uddannelser (bilag 2b) 
c. Høring om sletning af data i Digital Eksamen 
d. Uddannelseszoom.dk 
e. Tilbagemelding på ønsker til fysisk studiemiljø (bilag 2e) 
f. Censorkorps opdatering 
g. Kvote 2 Notat 2022 (bilag 2g) 

 
a. Processen med forsinkede studerende er gennemført og er sendt ud til de respektive 
studier. Der er taget aktion, og har været indkaldt til samtale hvor det var nødvendigt. Det 
er journaliseret i Workzone. 
 
b.  SLJ orienterede om fællesbestemmelser for uddannelser, og bemærkede at det næv-
nes, at de studerende har ret til at arbejde individuelt i afsluttende projekter, men dette 
gælder dog for alle projekter. 
 
c.  Der er meldt ud at data i Digital Eksamen bliver slettet efter 2 år. Undervisere har pligt 
til at opbevarer noter i 1 år. 
 
d.  Vi har meldt ind som vi skal, men det giver ikke et retvisende billede, når der ikke er ud-
dannelser at sammenligne med. Hvis I opdager fejl og mangler, så skriv gerne til SLJ.  
 
e.  KT har fået nye stole og hæve-sænke-borde prioriteres til udførelse i 2022. Der priorite-
res siddepladser i loungeområdet i MH i 2022. Ønsket om knagerækker i MH er imøde-
kommet i 2021. 
Der kommer en ny studiemiljø evaluering her i foråret. SLJ opfordrer de studerende til at 
udfylde spørgeskemaet. 
 
f.  Punktet tages senere ifm. censor punkter. 
 
g.  Der er desværre ikke så mange ansøgere i år.  
17 på Musik, 17 på Musikterapi, og 24 på KT.  
 
Ad 3 Konstituering af SN i forhold til studentermedlemmer 
Studentermedlemmerne konstituerede sig og valgte Tobias Lindhardt Togeby som næst-
formand. 
 
Ad 4 Nyt fra Instituttet, fagudvalg og studiesekretariaterne 
Instituttet:  

- Det der fylder, er udflytning, lukning af uddannelser. Det rammer særlig vores 
institut, da vi skal lukke en del uddannelser i KBH. Sidste optag på BA er i 2023 – 
KA i 2029. 
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- Ny organisering af det videnskabelige personale – falder forhåbentlig snart på 
plads.  

 
Fagudvalg: 

- M: Nyt EVU-udbud – nyt modul primært til gymnasielærer. Der er fuldt booket, og 
flere der gerne vil på. 25 er optaget, og 34 har tilmeldt sig. Moduler er på 5 ECTS, 
og udbydes første gang i efteråret 2022. 

- MT: Instagram er oppe at køre – det er 3 studerende der står for profilen, som er 
vokset relativt hurtigt. 

- KT: Der arbejdes løbende på PR. LMBJ og RG har møde med campusservice om 
indretning af lokaler. Der ansættes nye tutorer og studievejledere. Udstillingen her i 
foråret bliver 9 dage i stedet for 3. Anca-Simona Horvath er i gang med at omtænke 
kurset entreprenørskab til kreativt entreprenørskab. 

 
Studiesekretariaterne: 

- KT: JBR er startet som kontorelev på KunST og skal være her resten af året. Der er 
lavet en foreløbig plan, men hun rokerer rundt når der opstår relevante opgaver. 
JBR skal i gang med evalueringsskemaer. 

- M + MT: er i fuld gang med eksamensplaner. 
 
Ad 5 Nyt fra studenterrepræsentanter og studenterstudievejledere 

- M: det forsøges at få de studerende til at tage del i Instagram processen. Der er en 
workshop om gruppedannelse og eksamensforberedelse – workshoppen er fælles 
for M og MT, men det kunne også være relevant for KT studerende. 

- KT: Spektrum er ved at komme op at køre, og der arrangeres studietur. 
- MT: Sociale initiativer i gang. 

 
Ad 6  Semesterevaluering E21: 
  

a. Musik (Bilag 6a) 
Ingen store ændringer i organisering eller undervisning. Der er en del portefølje eksamener. 
Prøver at koordinere at eksamenerne ikke falder sammen. Der er en skemaproblematik ift. 
sidefags studerende. De centrale fag indfører flere kurser, så det konflikter med 
undervisningen på M. De studerende kommer i klemme, og skal vælge hvilken undervisning 
de vil følge. 
Nyt spørgeskema – højere svarprocent, men ikke alle har færdiggjort spørgeskemaet. 
 

b. Musikterapi (Bilag 6b) 
Svarprocent på 60%. Ville gerne have den højere.  
Alle punkter er færdigbehandlet nu. 5 og 7 semester skal overlevere til hinanden ift. praktik og 
undervisning. Der skal kigges lidt på porteføljen – forstår de studerende hvad det er? 
Ift. den lave svarprocent indføres en Maskot (dinosaur) til det semester der har den højeste 
svarprocent. 
Skemaet: generelt godt – lettere at svare på. 
 

c. Kunst og Teknologi (Bilag 6c) 
Svarprocent på 35%. Kun skriftlig, men der bliver også evalueret mundtligt.  
De studerende har stor gavn af at komme ud af huset – samarbejde med eksterne. 
 
SLJ nævner at MT har en projekthåndbog, som evt. kan inspirere M og KT. Den omhandler 
gruppedannelse, projektskrivning, opgaveopbygning, ansvar ift. vejledning osv. 
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Survey Xact evalueringsdata er blevet diskuteret og godkendt i FU, og blev efterfølgende 
godkendt af SN. 

 
Ad 7 Handlingsplan pba uddannelsesevalueringen (bilag 7) 
SLJ redegjorde for processen for arbejdet med handlingsplanen, og det blev diskuteret 
hvordan handlingsplanen skal bruges som redskab. Skal det anvendes som et 
overbliksdokument eller mere detaljeret med flere punkter? Skal der laves en prioriteret 
rækkefølge? 
Handlingsplanen blev gennemgået punkt for punkt og SLJ tilføjede kommentarer til nogle 
af punkterne. 
Dokumentet er fint som en huskeliste, men der skal ikke tilføjes flere 
punkter/underpunkter. 
Handlingsplanen blev godkendt. 
 
Ad 8-9-12  
Årsberetning for Musikterapiuddannelsen for perioden 2021 (bilag 8) 
Censorårsrapport Musik 2021 (bilag 9) 
Censorårsberetning KT og Censorberetninger 2021 KT (bilag 12) 
 
Fin feedback til alle tre uddannelser. 
Musik og Musikterapi har nu samme censorkorps. Der kommer måske nye procedurer. 
M: Fin feedback. Nogle nye censorer på Musik. 
MT: Ros for afvikling og samarbejde på tværs. 
KT: Flotte karakterer, men ingen kvalitative kommentarer. 
På KT er der nogle nye censorer. 
 
Ad 10 GDPR ift. studenterprojekter (JAI) 
JAI gjorde opmærksom på, at der er mangler på https://aaudk.sharepoint.com/sites/persondata-
studerende, hvor der informeres om GDPR for studerende. Der ligger et minikursus man kan 
gennemgå, men der mangler dog nogle vigtige informationer, fx om der må hentes 
samtykke fra børn, samt hvor data må opbevares. AE påpegede at der er en risiko for at 
de studerende fravælger metode fordi der er uigennemsigtige GDPR regler. 
SLJ tager kontakt til Morten Kattenhøj, TN tager det med til Instituttet. 
 
Ad 11 KunST-dag F22 
Bliver d. 12. maj 2022 kl. 14.30-18.15 i Nordkraft 
 
Nogle studerende på Musik vil gerne udstille (lyd installation) den dag, hvis der er plads. 
Kl. 14.30-16 er der udstilling, derefter fælles arrangement i MH. 
Hvis der er nogle VIP´ere der gerne vil holde et lille oplæg, så gå til SLJ. SLJ laver et 
program. 
 
Ad 13 Fælles korarrangement i MH 
Impro-kor d. 27. april 2022 – hvor mange studerende er mon interesseret? Umiddelbart vil 
mange nok gerne være med. SLJ booker et stort lokale.  
 
Ad 14  Eventuelt 

https://aaudk.sharepoint.com/sites/persondata-studerende
https://aaudk.sharepoint.com/sites/persondata-studerende
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a. 10% reduktion af uddannelserne 
Der har været et fælles møde med SN forpersonerne på instituttet. Her 
diskuterede man hvordan personalet kan fremtidssikres. Der er fokus på 
solidaritet, bæredygtighed og strategi 
  

b. KunST evaluering 
Der blev rejst ønske om, at der bliver lavet en evaluering af KunST SN. 
Det er uklart, hvem der laver hvad. Der er et ekstra led i nogle arbejdsgange, og 
nogle opgaver går på tværs.  
Der skal laves et ”servicetjek” - Punkt på SN-mødet i juni. 
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